
Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem se chci zeptat starosty Igora Trávníčka na
podrobné informace ohledně avizované změny statutu, viz zápis z rady ze dne
12.2. 2020.

1. Zajímá mě, co udělal starosta v této záležitosti.

2. Kdo se tím za MOb Ostrava—Hrabová zabývá a kdo to dostal z radních za
úkol řešit, kdo komunikuje s MMO v této záležitosti.

3. Jaký je v této záležitosti další krok (např. jestli se ví kdo a kdy to
předloží, jestli to bylo již předloženo, na co se čeká, atd.).
4. Splnil starosta stanovený úkol ze dne (18.11. 2019), kdy měl iniciovat
přes sbor starostů změnu statutu s cílem, aby obvody byl účastníky řízení.
Žádám o přeposlání daného zápisu ze sboru starostů, kde by o tom byla
zmínka.

Děkuji za spolupráci.
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(12.2. 2020) Zápis z jednání rady

Paní Kelnarová se ptala na změnu statutu MMO. Starosta odvětil, že jedna z
pěti připravovaných změn statutu by měla být, aby se MOb mohly stát
účastníky stavebních řízení.

(18.11. 2019) Zápis z jednání rady

Paní Kelnarová se zajímala, zda starosta inicioval přes sbor starostů změnu
statutu s cílem, aby obvody byl účastníky řízení. Starosta o tom jednal s
p. Boháčem.

(6.11. 2019) Zápis z jednání rady

Radní s nelibostí konstatuji, že MMO zamítl žádost Mob o účastenství řízení.

Radní chtějí:

— aby MMO uplatnil oprávněné připomínky obvodu nebo
— zmocnil vedení MOb Hrabová zastupováním MMO v dané věci.

Ing. Faicová připraví dopis na vedení Magistrátu v této věci. Rada
požaduje, aby starosta na sboru starostů inicioval změnu Statutu ve výšeuvedené záležitosti.

  


